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جلالچراغپور
کارشناس فوتبال

مدیربرنامه های ستاره برزیلی تیم فوتبال پاری سن ژرمن در 
حالی او را به یوونتوس پیشنهاد داده که بعید به نظر می رسد 
بانوی پیر توان پرداخت دستمزد بالای این بازیکن را داشته 
باشد. نمایندگان و مدیران برنامه نیمار در صدد انتقال او از تیم 
پاری سن ژرمن هستند و به همین منظور آنها با باشگاه یوونتوس 
تماس گرفته اند و بازیکن برزیلی را به بانوی پیر پیشنهاد داده اند. 
به نظر می رسد پاری سن ژرمن تابستانی پرمشغله خواهد داشت و 
این فرآیند با اخراج لئوناردو از سمت مدیرورزشی آغاز شده و با 

خداحافظی با سرمربی تیم مائوریسیوپوچتینو ادامه پیدا خواهد 
کرد. اینها مواردی هستند که زمان تمدید قرارداد کیلیان.امباپه 
به عنوان شروط او برای ماندن در PSG عنوان شد. در فهرست 
جابه جایی های احتمالی باشگاه، جدایی نیمار نیز وجود دارد و 
این در حالیست که پیش از این نشریه اکیپ فرانسه ادعا کرده 
بود قرارداد این بازیکن برزیلی ممکن است تا سال 2027 تمدید 
شود. اکنون اما گفته می شود که نیمار به دنبال چالشی جدید برای 
خود است و به همین دلیل هم مدیربرنامه هایش او را به یوونتوس 

پیشنهاد کرده اند. این در حالیست که او سال گذشته قراردادش را 
تا سال 2025 تمدید کرد. در همین حال طبق ادعای آاس نیمار 
در آخرین قراردادش بندی گنجانده که به او اجازه قراردادش را 
با تیم پاریسی تا سال 2027 تمدید کند. ظاهرا اگر نیمار تصمیم 
به فعال سازی این بند بگیرد، خلاص شدن از دست او برای مالکان 
قطری PSG عملا غیرممکن می شود، چرا که غرامت فسخ این 
قرارداد 150 میلیون است و علاوه بر آن حقوق بازیکن آن قدر 
بالاست که سایر تیم های اروپایی حاضر به پرداخت آن نخواهند 
بود، به خصوص برای یوونتوسی که اگرچه به جذب بازیکنی مانند 
نیمار راغب است اما به اطلاع او رسانده که حداکثر حقوقی که 
می تواند بپردازد 8 میلیون یورو در سال )خالص پرداختی( است.

پیشنهاد مشروط انتقال »نیمار« به »یوونتوس«

 ریکاردو ساپینتو  هفته گذشته به عنوان 
سرمربی جدید استقلال معرفی شد. شاهرخ 
بیانی پیشکسوت استقلال در این خصوص 

صحبت کرد. 
  درباره حضور ریکاردو ساپینتو در 

استقلال چه نظری دارید؟
 دیدگاه مثبتی به این اتفاق دارم چون 
کارنامه نسبتا خوبی دارد و شاید قهرمانی 
کم داشته باشد اما در کشورهای مختلفی 
مربیگری کرده و می تواند به استقلال کمک 
کند. البته این مربی پرتغالی که دستیاران 
هموطنش را در کادرفنی استقلال قرار داده 
باید دستیار ایرانی خوبی داشته باشد. فردی 
که شناخت کافی از فضای فوتبال کشور 
داشته باشد و با اشراف بر مسائل فضایی ایجاد 
کند تا ساپینتو هرچه زودتر جو فوتبال ایران 
را بشناسد و بتواند استراتژی خود را در تیم 
پیاده کند. حفظ اسکلت تیم قهرمان فصل 
گذشته شرط مهمی برای تکرار موفقیت ها 
قبلی است و با جذب سه تا چهار بازیکن 
طرازاول، استقلال به تیم کاملی مبدل 
می شود که می تواند همانند قبل در کسب 

نتایج درخشان موفق باشد.
  عملکرد استقلال در نقل وانتقالات 

را چگونه ارزیابی می کنید؟
استقلال به یک مهاجم تمام کننده نیاز 
دارد و آمدن سجاد شهباززاده اتفاق خوبی 
است اما می توان مهاجم گلزن دیگری هم 
جذب کرد. یک هافبک بازیساز که بتواند 
به خوبی مهاجمان را تغذیه کند و آنها را در 
موقعیت گلزنی قرار دهد هم کاملا حس 
می شود. یک مدافع دیگر هم می تواند به 
تیم اضافه شود. در دیگر پست ها بازیکنان 
خوبی در تیم هستند که جاافتاده اند. 
به نظرم نباید تغییرات گسترده ای صورت 
گیرد و به جای آنکه سرمایه مدنظر برای 
جذب چندین بازیکن هزینه شود نهایتا سه 
تا چهار بازیکن مجرب و کارآمد جذب شوند 
تا تیم با اتکا به بازیکنان خوبی که از فصل 
قبل باقی ماندند با توانایی بالاتری وارد 
مسابقات شود. از سویی دیگر طرفداران هم 
باید به ساپینتو و کادرفنی جدید استقلال 

فرصت دهند.

گفـــتوگـــو

 عطایی: کار پاسور 
 تیم کانادا را سخت کردیم 

تسنیم: به گزارش سایت فدراسیون 
والیبال، بهروز عطایی پس از پیروزی 3 بر 
صفر تیم ایران برابر کانادا در لیگ ملت های 
2022 اظهارداشت: رقابت بسیار خوبی 
بود و خداراشکر بازیکنان ایران توانستند 
تیم خوب کانادا را شکست دهند. آنها با 
سرعت بالایی بازی می کردند و عملکرد 
خوبی داشتند. ارتفاع توپ ها به شدت پایین 
و کنترل روی تور بسیار سخت بود. سرمربی 
تیم ملی والیبال ایران ادامه داد: بازیکنان 
ایران خواسته های کادرفنی را خوب اجرا 
کردند. آنها کار پاسور کانادا را سخت کردند 
و پاسور اول این تیم در ست سوم بیرون از 
زمین قرار گرفت و مربی شان از پاسور دوم 
تیم استفاده کرد. عطایی در پایان خاطرنشان 
کرد: در مجموع، بازیکنان عملکرد قابل 
قبولی داشتند و هفته دوم را با پیروزی به 
پایان رساندیم. امیدوارم در هفته سوم و 
مسیر سختی که در چهار بازی باقیمانده 
پیش روست، بازیکنان ایران بتوانند روند رو 
به رشد خود را ادامه دهند و بازی های قابل 
قبولی را به نمایش بگذاریم. تیم ملی والیبال 
ایران در چهارمین و آخرین مسابقه اش در 
هفته دوم لیگ ملت های 2022 سه بر صفر 
کانادا را شکست داد و با چهار برد و 12 امتیاز 

در رتبه هشتم جدول قرار گرفت.

خارجازمستطیلسبز

شاهرخ بیانی: 
 استقلال

  به یک مهاجم 
تمام کننده نیاز دارد

خبــــــر
 »منصوریان« از مردم آبادان 

خداحافظی کرد 
سرمربی تیم فوتبال نفت آبادان با انتشار 
بیانیه ای از مردم آبادان خداحافظی کرد. 
علیرضا منصوریان که در لیگ بیستم ویکم 
هدایت نفت آبادان را برعهده داشت، با 
انتشار یک بیانیه از ادامه همکاری با این 
باشگاه کناره گیری کرد. ابراهیم قاسم پور 
مدیرفنی تیم فوتبال نفت آبادان نیز با ابراز 
بی اطلاعی از بیانیه منصوریان، اظهارکرد: 
این مربی گزینه نفت برای ادامه همکاری 
بود اما در چند جلسه از او دعوت شد که 
برای مذاکره در آبادان حضور پیدا کند که 
نیامد. وی ادامه داد: تا الان نیز زمان را از 
دست داده ایم و باید هرچه سریعتر با انتخاب 
سرمربی و مشخص شدن برنامه تمرینی، کار 
را برای فصل جدید لیگ برتر شروع کنیم. 
مدیرفنی تیم فوتبال نفت آبادان ادامه داد: 
به جز منصوریان گزینه های دیگر نیز مدنظر 
است که شاید حتی صحبت های اولیه نیز با 
آنها شده باشد اما تصمیم قطعی گرفته نشده 
است. پس اگر منصوریان خودش بیانیه داده 
که قصد همکاری ندارد از همین الان باید به 

فکر گزینه های دیگر باشیم.

بگو مگوی »دبیر« و »پولادگر«

مجمع جنجالی فدراسیون کشتی 
آرمان ملی: مجمع عمومی فدراسیون 
کشتی با حضور علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون 
پولادگر،  سیدمحمد  ریاست  و  کشتی 
معاون ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت 

ورزش وجوانان با جنجال همراه شد.
  شروع طوفانی مجمع 

»ایسنا« نوشت: مجمع عمومی فدراسیون 
کشتی با حضور علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون 
کشتی و اعضای مجمع این فدراسیون به 
ریاست سیدمحمد پولادگر، معاون ورزش 
قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش وجوانان 
در سالن فارسی آکادمی ملی المپیک آغاز 
شد. در زمانی که پولادگر وارد مجمع شد 
دبیر از جای خود بلند نشد و با او دست نداد 
و احوال پرسی نکرد. در ابتدای این نشست 
حمید یاری گفت: اساسنامه فدراسیون کشتی 
براساس تیپ اتحادیه جهانی کشتی و همانند 
دیگر کشورهای جهان است که مورد تایید 
این اتحادیه قرار گرفته است. دبیر در واکنش 
اظهارکرد: بر همین اساس برای انتخاب رئیس 
مجمع باید توسط اعضای مجمع رأی گیری 
انجام شود. دبیر ادامه داد: ما نمی توانیم به 
اساسنامه دست بزنیم و اگر بخواهیم این کار را 
بکنیم باید با اجازه اتحادیه جهانی کشتی باشد. 
آقای معاون وزیر در جلسه است. پولی که به 
ما نمی دهند اما به احترام وزیرورزش حرفی 
نمی زنیم. پیشنهاد من نماینده وزارت است 
و پیشنهاد می کنم به احترام وزارت، نماینده 
وزارت ورزش در این جلسه، به عنوان رئیس 
انتخاب شود. در ادامه خیرآبادی گفت: باید 
مشخص شود معاون وزیر دوست کشتی است 
یا نه. ما 111 قهرمان جهان و المپیک داریم و 
80 درصد مدال های ورزش ما توسط کشتی 
به دست آمده است. آیا بودجه کشتی متناسب 
این افتخارات است؟ ابتدا باید مشخص کنیم 
آیا ایشان دوست یا ضدکشتی است، بعد درباره 
رئیس مجمع تصمیم گیری کنیم. موسایی هم 
اظهارکرد: آیا کشتی برای وزارت ورزش مهم 
است؟ وقتی 80 درصد مدال ها برای کشتی 
است باید چنین برخوردی شود و بگویند 
بودجه کشتی را می خواهند قطع کنند؟ وزیر 
ورزش باید مشخص کند تکلیفشان با کشتی 

چیست؟ رسول خادم به خاطر همین مواضع 
وزارت رفت و مجمع اجازه نمی دهد دیگر 

دبیر برود. 
  واکنش پولادگر 

محمد پولادگر، معاون وزیرورزش در 
مجمع  اعضای  برخی  انتقاد  به  واکنش 
فدراسیون کشتی، گفت: دوستان زود و 
یکطرفه قضاوت کردند و این نشان دهنده 
کم لطفی آنهاست. من حتی شنیدم برای 
کشتی نویس  خبرنگاران  فقط  جلسه  این 
دعوت شده اند و خبرنگاران غیرکشتی دعوت 
نشده اند. این کار یکطرفانه است و درست 
نیست. وی افزود: ما امروز دستور جلسه داریم 
و برای همه شما فرستاده شده است. هر چیزی 
غیر از آن درست نیست. علیرضا دبیر هم بیان 
داشت: پیشنهاد من برای ریاست مجمع 
آقای پولادگر است و دوستان رأی بدهند. در 
نهایت این پیشنهاد با موافقت اعضای مجمع 

روبه رو شد. 
  ادامه بحث 

در جریان مجمع جنجالی فدراسیون کشتی، 
شکرشکن، مشاور حسابرسی وزارت ورزش 
در امور مجامع در واکنش به ارائه گزارش 
حسابرس فدراسیون کشتی گفت: زمانی که 
مالی صورت  گزارشات  در  کافی  افشای 
نمی گیرد باید به عنوان حسابرس این کار را با 

دقت انجام دهید. دبیر افزود: آقای شکرشکن 
وقتی صحبت می کنید برادر من اجازه بده 
حسابرس من هم حرف بزند. آقای پولادگر 
مگر نمی گویید حرف تان درست است، قانون 
مستند شما کجاست؟ این جوری صحبت 
نکن، قانونی صحبت کن. الان حسابرس من 
براساس قانون می گوید اما شما باز حرف 
خودت را می زنی. شما عضو جامعه حسابرسان 
هستی؟ ببینم مدرک شما را؟ برادر من 11 
سال حسابرسی کار کردم شما هر بندی 
می گویید باید قانونی و براساس بند حرف 
بزنید، نه اینکه روی هوا حرف بزنی. تا صبح هم 
حرف بزنی من اجازه نمی دهم حرفت را بزنی. 
شکرشکن در ادامه صحبت هایش تصریح 
کرد: تعداد امضاها 10تاست درحالی که 11 
عضو هیات رئیسه دارید. هرکدام از اعضا امضا 
نکرده باشند، سند درست نیست. دبیر گفت: 
آقای شکرشکن ما صحبت از بودجه میلیاردی 
داریم اما شما بر سر دو امضا حرف میزنی. بگو 
دنبال چه هستی. به خدا اگر قانون را بلد باشی. 
جالب است بدانید اصلا در بندهای حسابرسی 
هیچ وقت اعضای هیات رئیسه نباید امضا کنند؛ 
اما من گفتم عیب ندارد، امضا کنند. از 11 
امضای هیات رئیسه 10 نفر امضا کردند شما 
به این ایراد گرفته ای. اجازه بده من توجیه ات 
کنم. شما به جای اینکه بارک ا... به عملکرد و 

رشد ما بگویی در عوض می گویی یک امضا 
کم است. یک حرفی بزن به مجمع که نخندند. 
چرا قانونت را نشان نمی دهی. گیر الکی نده و 
بشین. پولادگر رئیس مجمع نیز هیچ واکنشی 
به جدال دبیر و حسابرس وزارت ورزش نداشت. 
دبیر خواستار رأی مجمع شد و گفت رئیس 
مجمع آقای پولادگر است. دبیر به پولادگر 
گفت شما رأی نمی دهی؟ پولادگر در پاسخ 
گفت: شما توهین کردی و هر وقت دل تان 
می خواهد حرف می زنید. من واقعا متاسفم. 
دبیر تصریح کرد: مگر شما بچه ای که این طور 
حرف می زنید؟ دبیر گفت: هر کجا لازم باشد 
آتش به اختیارم و هر کجا مقاومت غیرقانونی 
شود برای کشتی کار خودم را می کنم و آتش 
به اختیارم و نمی گذارم حق کشتی ضایع 
شود. فدراسیون کشتی زیر مجموعه وزارت 
ورزش است اما کشتی خیلی بزرگتر از ورزش 
ایران است. امروز باید شفاف سازی شود. من 
عددی نیستم اما حتما هر وقت حس کنم 
حرف غیرکارشناسی و زور است، جلوی آن 
می ایستم و به هر کجا که بشود کار را می کشم. 
ان شاءا... آقای پولادگر حرف هایش درباره 
بودجه کشتی را بزند و من هم جواب بدهم 
تا مردم بدانند آیا من حرف بی ربط می زنم؟ 
در این اوضاع کرونا دیدید کشتی چطور با 
مدال هایش در جهانی نروژ مردم را خوشحال 
کرد. دبیر ضمن ارائه گزارش عملکرد کشتی 
که بر روی پاورپوینت به نمایش درآمد، ادامه 
داد: از نظر من مدال، مدال طلای المپیک 
است و ان شاءا... روزی برسد کشتی به جای 
11 یا 12 طلای المپیک هر دوره ۶ یا 7 طلا 
بگیرد چون لیاقتش را دارد. دبیر در ادامه به 
ارائه گزارش نتایج تیم های ملی، لیگ کشتی 
و ساخت وسازهای انجام شده در کشتی 
پرداخت و افزود: کشورهای مختلف خواهان 
استفاده از امکانات کمپ های تیم ملی ایران 
شده اند. پولادگر در ادامه گفت: تو باید بروی 
معاون عمرانی شوی چون فقط کار عمرانی 
می کنی. دبیر در پاسخ گفت: بله، اما آیا در 
بحث فنی کشتی در حال بازگشت به دوران 
خوب خود نیست؟ تا زیرساخت آماده نباشد 

مدال به دست نمی آید.  

بازی های سخت در انتظار شاگردان »اسکو« 

وحید شمسایی:  

قرار نبود بازی   با »اسپانیا« قطعی   شود
سرمربی تیم ملی فوتسال کشورمان گفت: فقط با اسپانیا 

رایزنی کردیم اما قرار نبود بازی با این تیم قطعی شود. 
  بازی با اسپانیا 

وحید شمسایی درباره لغو بازی های دوستانه تیم ملی 
فوتسال کشورمان با اسپانیا، اظهارداشت: قرار نبود بازی با 
اسپانیا قطعی شود. فقط من و شهاب سفال منش با سرمربی 
این تیم صحبت کرده و مکاتباتی انجام دادیم. از او خواستیم 
تاریخی برای برگزاری بازی دوستانه به ما بدهند تا در 
حدفاصل تعطیلی لیگ که می خواهیم تیم را برای مسابقات 
آسیایی آماده کنیم، در آن زمان با اسپانیا بازی کنیم. وی 
افزود:  نامه خود را هم زدیم اما وقتی تاریخ مدنظر ما را دیدند 
گفتند هرچند دوست داریم با ایران بازی کنیم اما در این 
تاریخ به دلیل شروع لیگ مان نمی توانند لیگ را تعطیل کنند. 
ضمن اینکه گفتند در آن تاریخ پلی آف اروپا را هم دارند.  
برای ما برگزاری بازی دوستانه در آن تاریخ خیلی مهم بود اما 
درباره دیدار با آرژانتین آن اتفاقات افتاد. قرار نبود با اسپانیا 

بازی کنیم اما فقط رایزنی کردیم که در نهایت انجام نشد.
  بازی تدارکاتی 

سرمربی تیم ملی فوتسال درمورد اینکه شاگردانش چه 
بازی های تدارکاتی را پیش رو دارند، افزود: فکر نمی کردیم 

درباره بازی با آرژانتین چنین اتفاقی بیفتد. هر دوطرف 
هدفمند و روی برنامه جلو می رفتیم. ما و آرژانتین راغب به 
برگزاری بازی دوستانه بودیم. دوست داشتیم بازیکنان مان 
مقابل قهرمان جهان محک جدی بخورند اما نشد. اکنون 

نکته حائز اهمیت برای من این است که 23 و 24 تیر 
استارت لیگ زده می شود و قبل از اردوی تیم ملی، 

هفت تا هشت هفته مسابقات برگزار خواهد شد. 
امیدوارم بازیکنان بتوانند در لیگ خودشان را 
آماده کنند. شمسایی ادامه داد: تایلند هم برای 
یک تورنمنت ما را دعوت کرده اما تاریخش 
خیلی به مسابقات آسیایی نزدیک است. اگر 
چاره ای نداشته باشیم به »اصولی« گفتم 
طبق آن چیزهایی که مدنظر است، جواب 

مثبت بدهند؛ ولی به هرحال باید قبول 
کنیم کارمان سخت است. امیدوارم 

تیم های لیگ خیلی خوب 
بتوانند روی بچه ها 

لیگ  کنند.  کار 
هر را هم می بینیم  و 
ما را برآورده کند، کسی که توقع 

ابتدا به تیم ملی دعوت خواهیم کرد. برنامه دوم هم این 
است هر بازیکنی آمادگی کامل در تمرینات داشته باشد 
طبق سازماندهی که در ذهن ما است، به مسابقات آسیایی 

می رود.
  برنامه 

وی در گفت وگو با برنامه »تهران ورزشی« رادیو تهران 
درخصوص اینکه آیا از نوع آمادگی و حمایت ها از تیم ملی 
فوتسال راضی است، توضیح داد: برخی چیزها دست 
ما هست و برخی مسائل هم نیست. آن چیزی که 
دست ما نیست همین برنامه ای است که 
درباره بازی با آرژانتین اتفاق افتاد. 
نامه  و  رایزنی ها  فدراسیون  دو 
نگاری های خود را انجام دادند 
اما به دلیل مسائل دیگر این بازی 

برگزار نشد.
  تورنمنت تایلند

شمسایی درمورد اینکه شنیده 
می شود قرار است تیم های ضعیفی 
در تورنمنت تایلند شرکت کنند، ادامه 
داد: از گوشه و کنار شنیدم تیم های زیادی 
به این مسابقات می آیند. فرانسه فوق العاده 
پیشرفت کرده است. خود 

یلند  حضور دارد. شنیده ایم تا
حضور دارند اما در ویتنام و ازبکستان هم 

می آیند. نهایت باید چه تیم هایی 

 بازی های بسیار سختی در انتظار تیم ملی خواهد بود 
و امیدوارم در جام جهانی 2022 قطر به خصوص در دیدار 
با انگلیس شاهد رخ دادن فاجعه نباشیم. در کرنرها و 
ضربات ایستگاهی ارسالی بازیکنان آماده ای که این حریف 
اروپایی دارد خیلی راحت می توانند بالاتر از مدافعان ما 
سر بزنند و تمرین لازم را برای مقابله با این حربه کاربردی 
انگلیس نداشته ایم و برنامه ای هم برای مقابله نداریم. 
انگلیس و ولز ضمن آنکه بازی های تدارکاتی برگزار 
می کنند در لیگ ملت ها نیز به مرور تاکتیک می پردازند. 
آنها ارزش گذاری خود را انجام داده اند و اصلا نباید به 
نتایجی که می گیرند کوچک ترین توجهی کرد چون برنامه 
این دو تیم ارائه قدرت حقیقی در قطر است. در تیم ملی 
فوتبال ایران برنامه ها منسجم نیست و اهدافی که برای 
آینده باید تعیین کنیم کاملا نامشخص است. با کلی گویی 
و کشتن زمان پیش می رویم. وقتی که اندازه ها کوچک 
شود نباید هم بیش از این انتظار داشت. جای تبریک به 
عوامل مدیریتی فدراسیون فوتبال دارد که با این شکل از 
برنامه ریزی، روش نوینی را به دنیا نشان داده اند. سبک 
جدیدی که تدوین شده قطعا در جام جهانی کارگشا خواهد 
بود و تیم های گروه B با حریفی که نمی تواند چالشی برای 
آنها ایجاد کند، بازی می کنند. ما اصلا جام جهانی را جدی 
نگرفته ایم و نباید هم انتظار داشته باشیم در مصاف با 
تیم های رقیب در گروه B نمایش فوق العاده ای ارائه کنیم. 
عملکرد فدراسیون فوتبال جای خسته نباشید دارد. 
آمریکا با ژاپن و عربستان دو بازی تدارکاتی در فیفادی 
بعدی تدارک دیده و به نظرم انتخاب بسیار دقیقی از سوی 
سرمربی تیم ملی فوتبال آمریکا رخ داده چون تلفیق بازی 
ژاپن و عربستان دقیقا شکل فوتبال ایران است. ایران 
تفاوت نژادی گسترده ای دارد و بازیکنان تیم ملی ما به 
یک شکل بازی نمی کنند. شکل فوتبال عربستان کندتر 
با فیزیک بدنی بزرگ تر از ایران است که در برخی موارد 
مهره هایی دارند که به تعدادی از بازیکنان ایران نزدیک 
هستند. ژاپن هم فوتبال سریع، تند و تیز، چابک و فرار 
از جهات مختلف را دارد که چنین نوع بازی در عده ای 
از بازیکنان تیم اسکوچیچ وجود دارد. بازی با این دو تیم 
آسیایی شناخت خوبی به سرمربی تیم ملی آمریکا می دهد 
تا بتواند بازیکنانش را برای روز بازی با ایران آماده کند. از 
طرفی دیگر، بازیکنان آمریکا هم به درک کامل تری نسبت 
به بازی حریف خود می رسند. در حالی که ما دیداری با 
تیمی که شبیه آمریکا بازی می کند، تدارک ندیده ایم. 
عادت داریم صورت مساله را پاک کنیم به جای آنکه مساله 
را حل کنیم. با توجه به شرایط مالی که فدراسیون دارد 
برداشتن اسکوچیچ امکان پذیر نیست. درواقع زورشان 
نمی رسد تا با او خداحافظی کنند و اگر چنین قدرتی وجود 
داشت تا به حال شاهد جدایی سرمربی کروات بودیم. تنها 
راهی که وجود دارد این است که اسکوچیچ را راضی کنند 
تا حاضر به جدایی شود. چنین اتفاقی هم هرگز نخواهد 
افتاد. با رفتن اسکوچیچ و آمدن هر گزینه دیگری شاهد 
اتفاق شگرفی نیستیم چون تدارکی که باید برای تیم ملی 
رقم نمی خورد و عالی ترین سرمربی دنیا هم نمی تواند 
بازیکنان خود را با این روش فدراسیون آماده رویارویی با 
حریفان نامدار خود در تورنمنت معتبر قطر کند. امیدوارم 
در جام جهانی نمایش آبرومندانه باشد و نتایجی تاریخی 

به سود رقبا رقم نخورد. 
 

              درخواست سرمربی  
ز باشگاه درخواست  ا سرمربی تیم پورتو 
کرد که 3 بازیکن مهم این تیم را باوجود فروش 
برخی بازیکنان حفظ کنند. روزنامه آبولا نوشت: 
کونسیسائو از پورتو درخواست کرده که طارمی، 

اوانیلسون و تونی مارتینز را حفظ کنند.

        دیدار
سعید عزت اللهی بازیکن ارزنده تیم ملی طی 
نشستی با قربانعلی الماسخاله رئیس هیات فوتبال 
استان گیلان دیدار و گفت و گو کرد. عزت اللهی درباره 
آخرین وضعیت خود در تیم باشگاهی و تیم ملی 

گفت و گو کرد.

                           فرم بی نظیر  
روزی که  تیم ملی والیبال ایران اولین شکست 
آمریکا را رقم زد، اسفندیار نمایش درخشانی 
را از خود ارائه داد و با دریافت ها و آبشارهای 
فوق العاده خود نشان داد که در چه فرم بی نظیر 

به سر می برد.
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